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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ SOCIÁLNĚ ZDRAVOTNÍ KOMISE, 
které se konalo dne 18. 05. 2022 v zasedací místnosti OSV 

 

č. 4/2022 

Přítomni: 

 Ing. Olga Vonková, Jiří Čečrle, Aleš Černohous, DiS., MUDr. Petr Havlík, Ing. Martin Penc, MBA, 

Šárka Ludmila Podrábská, Bc. Hana Jašurková, DiS.  

Omluveni: 

 Mgr. Jana Hronová, Valerie Machová 

 

Hosté: 

Ing. Anna Lehká, Mgr. Eva Štolbová, Mgr. Lenka Galambová, Bc. Barbora Ledvinová  

 

Program jednání: 

1. Úvodní část, seznámení s programem 

2. Dotační řízení OSV 2022 II – stav, harmonogram a příprava hodnocení (Olga Vonková) 

3. Stanovisko k došlým žádostem o poskytnutí dotace viz přílohy – Indigo Děčín, z. s., Slezská 

diakonie 

4. Chybějící bezbariérový přístup na nově postavené veřejné toalety v ZOO Děčín – systémové 

řešení (podnět Aleš Černohous) 

5. Shrnutí vývoje událostí uplynulého období 

- zubní pohotovost 

- Memorandum o spolupráci s ASZ 

- potravinová banka 

- stěhování K centra 

- Alzheimer centrum 

- uprchlická krize a další … 

6. Různé – podněty členů a hostů, diskuze 

7. Závěr  

1. Úvodní část 

Ing. Vonková, předsedkyně komise, přivítala přítomné představila program jednání, který byl 

odsouhlasen všemi přítomnými členy. Informovala o omluvách nepřítomných členů. 

Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 6 – 0 – 0 

 

2. Dotační řízení 2022 – shrnutí a následné kroky 

Ing. Vonková společně s oddělením sociální práce a služeb vytvořili novou dotační výzvu, která 

byla radou i zastupitelstvem schválena. Výzva nyní visí na úřední desce do 01. 06. 2022. Od 

01. 06. 2022 do 22. 06. 2022 mohou jednotlivé organizace žádat o dotace v II. kole. Proběhla 

diskuze o možnosti pouhého dofinancování služeb žádostí z minulé výzvy. To by ale 

znemožnilo přihlásit se žadatelům, kteří si v I. dotační výzvě nepožádaly, což nebylo zamýšleno. 

Také, dle právního oddělení, bylo nutné zpracovat výzvu novou a vše udělat opětovně. 

V případě dofinancování by tato možnost musela být pro příště zmíněna v samotné výzvě. Po 

diskuzi o celkovém harmonogramu očekávaného průběhu příjmu a hodnocení žádostí se komise 

domluvila na termínu rozdělování dotací dne 18. 07. 2022. Mgr. Štolbová a Mgr. Galambová 

hovořily o důvodech podpory několika organizacím, které pro rozšíření svých služeb v Děčíně 

potřebují finance. Ing. Vonková uvedla, že v rámci stávajícího bodového hodnocení může být 

v souladu s odůvodněním potřebnosti stanoven účel, na který bude dotace organizaci poskytnuta 

s tím, že splnění tohoto účelu bude následně vyhodnoceno.  
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Paní Podrábská zpracovala podrobný materiál, který se týkal výstupů z prvního dotačního řízení. 

Spolupráce s městem, potřeby organizací, vyzdvihla důležité body, co v práci potřebují, 

co postrádají apod.  

Mgr. Štolbová si žádá o schůzku s paní Podrábskou, aby si materiál společně prodiskutovali.  

Výstupy budou prezentovány na společném jednání komise s organizacemi dne 06. 06. 2022, 

pozvánku rozešle Bc. Ledvinová.  

 

3. Stanovisko k došlým žádostem o poskytnutí dotace viz přílohy – Indigo Děčín, z. s., Slezská 

diakonie 

Proběhla diskuze.  

Indigo Děčín, z. s. – komise nedoporučuje přidělení mimořádné dotace. Proběhlo hlasování. 

            Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 3– 2 – 1  

            Slezská diakonie Sára Třinec, azylový dům – komise nedoporučuje přidělení dotace. Proběhlo 

            hlasování. 

            Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 6– 0 – 0  

            Komise doporučuje organizacím se zúčastnit se II. kola dotačního řízení. 

 

4. Chybějící bezbariérový přístup na nově postavené veřejné toalety v ZOO Děčín – 

systémové řešení (podnět Aleš Černohous) 

Pan Černohous informoval, že v ZOO Děčín vznikly nové toalety pro zvýšení kapacity, nicméně 

nejsou bezbariérové. Problematiku řešil s ředitelkou ZOO, která sdělila, že bezbariérové WC je 

z minulosti vytvořeno, proto nové toalety nebyly řešeny jako bezbariérové. Problematiku 

vysvětlila i Ing. Lehká, která uvedla, že bylo nutné nové toalety z kapacitních důvodů 

vybudovat, ale za nejmenší náklad. Staré bezbariérové WC není důstojné, proto bylo přislíbeno, 

že bude uvažováno o nápravě a drobné úpravě stávající bezbariérového WC. 

Další problém uvedl pan Černohous u Magistrátu města Děčín, Mírové nám., kde je velmi 

špatný přístup od bezbariérových parkovacích míst od budovy A6. Chodník je vysoký, musí 

se jet až k nájezdu u dolního vchodu přes celé parkoviště. Další špatný přístup je od nádraží, 

nebo MHD, kde po přechodech není opět vhodný nájezd u Vily Terezy.  

Dalším problémovým místem je nové přístaviště. Je tam vysoký betonový schod, který vozíčkář 

nemá šanci překonat. 

Mgr. Štolbová i Ing. Lehká přislíbily další řešení těchto uvedených problémů. Úkolem 

je i nalezení systémového řešení spolupráce stavebního odboru s organizací NIPI bezbariérové 

prostředí, o.p.s., aby k těmto nepříjemnostem při plánování veřejných staveb v Děčíně, pokud 

možno, vůbec nedocházelo. 

 

5. Shrnutí vývoje událostí uplynulého období 

a) Zubní pohotovost – Ing. Vonková diskutovala problematiku kapacity i zatížení s panem 

primátorem, který hovořil o možnosti tuto problematiku zmínit na Svazu měst a obcí 

a na Poradě starostů.  

b) Memorandum o spolupráci s ASZ – RM schválila, nyní bude schvalovat ZM. 

V případě, že by toto memorandum schváleno nebylo, nastal by problém ve ztíženém 

čerpání dotací na potřebné sociální projekty (např. prevence kriminality) nejen městu, 

ale i ostatním neziskovým organizacím, které komfortní přístup k dotačním programům 
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potřebují pro financování svých činností. Komise proto doporučuje zastupitelstvu 

memorandum schválit. 

Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 6– 0 – 0 

 

c) Potravinová banka – našel se vhodný prostor, který je v majetku města, náklady na 

zprovoznění a další fungování by byly minimální. Hradil by se pouze poplatek 

potravinové bance 5.000,- Kč ročně. Prostor vyhovuje umístěním, kolaudací, 

je samostatně oddělen.  

d) Stěhování K – centra – místo vybráno, musí se však vyřešit zvětšení prostoru, který by 

se měl vybudovat nádstavbou. OMH uvádí, že by bylo možné stěhování uskutečnit 

nejdříve za rok.  

e) Alzheimer centrum – žádné nové informace. 

f) Uprchlická krize – situace ustává. Magistrát města Děčín bude žádat MMR o proplacení 

nákladů na opravu 1 bytu.  

g) Situační analýza – p. Nikl zpracoval analýzu, kterou bude prezentovat dne 19. 05. 2022 

on-line. Jsou tam vyhodnoceny stávající problémy – zadluženost, vyloučené lokality 

apod. Ing. Vonková doporučuje členům se s analýzou seznámit a následně komisi 

se k této analýze na některém z příštích jednání podrobněji věnovat. 

h) Benešovská (nový azylový dům) - bývalý internát, prodloužení dokončení do roku 

2025. 

i) DOZP Spojenců – objekt bude zbourán a musí být postaven nový. Kraj schválil dočasné 

přestěhování klientů na adresu Krásnostudenecká 30 na dobu neurčitou. 

 

6. Různé podněty členů – diskuze 

Žádné další příspěvky nebyly diskutovány. 

 

7. Závěr  

Jednání bylo ukončeno v 17:45 h. 

Další jednání je naplánováno na 18. 07. 2022 ve 13:00 h. – II. kolo dotačního řízení. 

06. 06. 2022 proběhne společné jednání se členy koordinačních skupin a vysvětlení hodnocení. 

 

 

Zapsala: Bc. Hana Jašurková, DiS., v. r. 

Předsedkyně komise:  
Ing. Olga Vonková, v. r. 

 


